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泉州市华茂机械设备有限公司(以下简称KMF公司)位于中国福建省泉州市，距离厦门港及机场约80公里，距离晋江机场仅

20公里，交通十分便利。KMF公司自2004年成立以来，致力于研发、生产、销售，和服务于一体，专业生产推土机、挖

掘机、钻机、吊机、路面摊铺机、掘进机等履带式工程机械的“四轮一带”零部件。其“KMF”产品适用于小松、卡特、

现代、住友、日立、加藤、大宇等世界知名的工程机械，国内设有广州、济南、北京、东北、成都、重庆、昆明、杭州等

销售公司及其它各大城市销售代理商，国外售后市场主要有欧美、东南亚、北美等68多个国家和地区。公司占地面积130

亩，员工500名。链条每月产量4000条，轮子每月60000粒。拥有国内先进的锻造、铸造、热外理、机加T、组装生产线

等机械设备。公司建立完善的质量、环境、安全管理体系，设有物理、化学、力学、防腐性检测等质量理化性能检测齐全

的中心实验室，配备先进的检测设备与自主研发产品加工设备，从产品的原材料到每道工序的生产过程都采取全面自检、

互检、专检，做到产品生产质量层层把;还与福州大学工程机械及自动化学院建立长期合作关系。“以质量求生存，靠管理

出效益”，这不仅是KMF公司的生存之道和发展理念，更是KMF产品赢得市场与客户信赖的主要原因。

Quanzhou Huamao Machinery Equipment Co.Ltd(KMF)is located in Quanzhou
Fujian province, which enjoys a convenient traffic as 80kms away from Xiamen 
Seaport and Airport, and 20kms away from Quanzhou Jinjiang Airport.KMF since 
established in 2004, We devotes to developing, producing, selling and service in 
integration.Very professional and reliable manufacturer of undercarriages parts for 
construction machines including excavator, bulldozer crane, and etc The "KMF" 
products are widelv used in many construction and track machines such as the 
well-known brands KOMATSU, CATERPILLAR. HYUNDAI. SUMITOMO HITACHI, 
KATO, DAEWOO etc. Our local sales network includes Guangzhou, Jinan, 
Beijing,Chongqing,kunming,hangzhou and so on.Oversea market covers over 
sixty eight countries and regions, like the European and American, Southeast Asia 
and North-Amercian. Our company covers an area of around 100,000 square 
meters. Our total staffs is 500. The monthly output in link workshop is 4000 pcs and 
for rollers, there are more than 60 thousand pcs. We have many nationa advanced 
facilities in forging,casting,mechanical machining and heat-treatment. Our compa-
ny has established a complete quality, environment and security control system. 
And have several labs with all kinds of Testing Equipment.We do 1QC,IPQC, FQC 
to guarantee our quality. "Quality-Oriented&Management- Oriented" is the 
constant principle and guideline of "KMF"company that leads us to win the market 
and the heart of customers.
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